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Exhaust Jack Specification 

 

 
充气千斤顶商品图样（供参考） 

 

 
充气千斤顶包装实物（供参考） 
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OVERALLDRAWING 

 

SPECIFICATIONS 

 

DIMENSIONS 

 

 

PRODUCT APPLICATIONS 

 

Use the vehicle’S own low pressure exhaust to inflate the exhaust jack．It'S capable of jacking the 

vehicle out of ruts o r hloles，to change a wheel or to install snow chains；Lifting any Heavy，

Awkward objects；Pushing heavy objects；Tem porarily secu ring loose loads．G reat for use if you 

are stuck in sand，mud，snow or softground． 

 

PRODUCT TIPS 
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Comes with a com plete kit including a pair of work gloves to keep your hands clean and 

protected，a puncture repair kit in case the bag is pierced，lam inated operating instructions and 

handy carry bag in which to store everything，ready for use． 

 

Features： 

 

1)WilI safely lift your vehicle up out of a rut or bog in seconds. 

2)Simpie to use without the risk of damage to your vehicle as can happen with a high lift jack. 

3)An essential piece of equipm ent which you need to always have in your vehicle for 

emergencies． 

4)It is equally at home in the heat of an African desert，or the frozen landscapes of Alaska 

 

Safety precautions： 

 

1)Never allow any part of your body to be under the vehicle when it is supported only by the 

exhaust jack 

2)Be aware that vehicle's exhaust fumes are poisonous if inhaled in large 

quantities．Therefore do not use the exhaust jack in a confined area and always turn off engine 

when not inflating the jack． 

3)Always chock both front and rear wheels opposite to the side under which the jack is being 

used and apply the handbrake 

4)When placing the exhaust jack under the vehicle，ensure the bag is away from hot or sharp 

underbody pares and clear away sharp sticks from the ground 

5)It is essentiaI to use the protective mats provided to help to prevent puncturing the bag 

6)Do not over-inflate the bag，90％ capacity is ample 

 

WARNING Never allow any part of your body to be under the vehicle when it is supported only by 

the exhaust jack 
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FTTING & CARE INSTRUCTIONS(Included in Product Packaging) 

 

Note：Kit includes safety gloves，puncture repair kit，protective mats plus a convenient carry bag 

for the complete Exhaust jack kit 
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1．Securely chock wheels on side of Vehicle opposite to that being lifted． 

2．Select a strong underbody location free of sharp objects and clear of hot exhaust pipes and 

mufflers． 

NOTE：By moving the position of the bag．one side of the vehicle can be lifted． 

3．Place Product under vehicle at selected location with one flat surface on the ground and the 

other ready to support the vehicle． "Use protective mats top and bottom”． 

4．Assemble hose and lay it out flat to Remove any kinks． 

5．Start engine and while idling，press black cone firmIy over end of exhaust pipe. Partially inflate 

bag then check the bag is positioned squarely on the vehicles under body． 

6．Inflate the bag until the wheel is clear of ground． 
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NOTE：If bag does not inflate check exhaust system for leaks． 

7．TO deflate turn handle anti-clockwise．and remove from connection. Clean and restow back 

into container supplied． 

 

Warranty： 

Exhaust Jack is warranted for 6 months from the date of purchase against faulty manufacture and 

materials． 

This warranty does not cover any wear and tear of the product associated with normal use． 

 

对照中文版由 提供自动翻译参考，不保证与原文一致。 

 

充气千斤顶说明书 

 
整体外形  
 

 
规格  
 

尺寸  
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产品应用  
 
使用汽车自带的低气压充气排气的充气千斤顶.它之能顶出的车辆从沟漕或

hloles ，改变一个车轮或安装雪链;解除重金属，尴尬物体;推进重物;暂时确
保松散负荷。大的使用如果你是陷在沙，泥，雪或软。  
 
产品推荐  
 
带有一个完整的工具包包括对工作手套，以使您的双手清洁和保护，爆胎修理工

具的情况下，包穿，层压操作指示和便捷的行李中储存的一切，随时使用。  
 
特点：  
 
1 ）将您的汽车安全升降机出来的车辙或沼泽在几秒钟内。  

2 ）简单使用的风险损坏您的车辆可能发生的高扬程杰克。  

3 ）作为关键一环的设备，你需要总是在你的车辆的紧急情况。  

4 ）同样在主场热非洲沙漠，或冻结景观阿拉斯加  
 
安全防范措施：  
 
1 ）决不允许任何一部分你的身体受到的车辆时，仅支持由排气杰克  

2 ）请注意，车辆的废气是有毒的，如果吸入大量.因此不要使用排气杰克在一
个封闭的地区，总是关掉引擎时，不夸大杰克。  
3 ）始终楔子前后车轮对面一侧下，杰克正在使用和适用手刹  

4 ）当杰克把排气下车辆，确保袋远离热或尖锐底部汇率和清除急剧棍棒从地面  
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5 ）必须使用保护垫提供帮助，以防止穿刺包  

6 ）不要过分夸大袋，90%的能力是充足的  

 
警告决不允许任何一部分你的身体受到的车辆时，仅支持由排气杰克 
 

配件及护理指示（包括在产品包装）  

 

注：套件包括安全手套，穿刺修理工具，防护垫加上方便携带袋完全排气插孔试剂盒  
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1.安全地楔子车轮侧对面车辆的正常运行。  

2.选择一个强有力底部位置没有任何尖锐的对象和明确的热排气管和消音器。  

注意：移动的立场 bag.one一侧的车辆可以取消。  

3.放置产品车辆在选定的位置，一个平面上，并在地面上的其他准备支持的车辆。 “使用

防护垫顶部和底部。 ”  

4.整理软管奠定出来持平删除任何翻盘机会。  

5.启动空转引擎，同时，坚定地按下了黑色锥底排气管。部分充气袋然后检查袋定位正视对

车辆的机构。  

6.充气使轮胎离开地面。  

注意：如果不充气袋检查排气系统是否存在泄漏。  
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7.逆时钟转动手柄放气并删除连接。清洁和放回到集装箱供应。  

 

保固：  

排气杰克值得 6个月由购买当日对故障的制造和材料。  

本保证不包括任何磨损的产品与正常使用。 
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